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Ordu Büyükşehir Belediyesi ve Fatsa Belediyesi koordinasyonunda Organize Sanayi
Bölgesi’nde 1.5 kilometre yol genişletme çalışması başlatıldı.Fatsa Belediye Başkanı İbrahim
Etem Kibar, Belediye Meclis Üyesi Muharrem Okyay Sarıhan, Ordu Büyükşehir Belediyesi Fen
İşleri Dairesi Başkanlığı Fatsa imarlı alanlar şefi Murat Güneş ve Fatsa Belediyesi Fen İşleri
Müdürü Ayhan Uslu genişletmesi devam eden yolda incelemelerde bulundu.
“OSB’NİN İHTİYAÇ VE TALEPLERİNİ HIZLI BİR ŞEKİLDE ÇÖZMEYE GAYRET EDİYORUZ”
Fatsa Belediye Başkanı İbrahim Etem Kibar çalışma alanında inceleme sonrası bir açıklamada
bulundu.
Organize Sanayi Bölgesi’nin her geçen gün hızla gelişip büyüdüğünü belirterek, “Bu bağlamda
da, Organize Sanayi Bölgemizin bu büyümeye endeksli ihtiyaç ve taleplerini hızlı bir şekilde
çözmeye gayret ediyoruz. OSB’nin en önemli problemlerinden bir tanesi doğal gaz eksiğiydi.
Birkaç yıl önce bu problemin çözülmesiyle birlikte yer altındaki çalışmaların bir kısmı
tamamlanmış oldu. Organize Sanayi Bölgemize giden yüksek gerilim hatları da YEDAŞ
tarafından yeraltına alındıktan sonra ana yolunda bulunan yol çalışmalarımızın Büyükşehir
Belediyemizin öncülüğünde Fatsa Belediyemiz ve OSB Müdürlüğü koordinasyonunda başladık.
Yaklaşık bir haftadır aralıksız bir şekilde çalışmalarımız devam ediyor. Çift şeritli gidiş geliş
olacak olan OSB ana yolunda bir buçuk kilometrelik ilk etapta bir asfaltlama planlaması
düşünüyoruz. Bir hafta daha kazı dolgu çalışmalarından sonra inşallah, Mayıs ayının sonuna
kalmadan asfalt çalışmalarımızı tamamlamış olacağız ve şehrimizdeki her bir yatırımda büyük
bir emeği olan Büyükşehir Belediye Başkanımıza buradan teşekkürlerimi, şükranlarımı
sunuyorum.” dedi.
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